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 Verslag jaarvergadering VSO Oisterwijk 2023 
 
Datum: 26 april 2023 
Plaats: Tiliander 
Aanwezig: 59 leden 
_______________________________________________________________________ 
 

1. Opening 
 
Voorzitter Frans Monchen opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
Hij vraagt een minuut stilte ter nagedachtenis van de in 2021 overleden leden. 
Vervolgens deelt hij mee dat de zittende secretaris nu begint aan diens laatste jaar als 
secretaris aangezien hij dan 4 termijnen van 4 jaar heeft volgemaakt en volgens de statuten 
dient af te treden. Bovendien meldt de voorzitter dat hijzelf in 2025zal dienen af te treden op 
grond van de statuten. Hij roept de leden op op zoek te gaan naar vervangers voor zowel de 
secretaris als de voorzitter. Spoor eventuele kandidaten aan om de functie aan te nemen en 
meldt mogelijke kandidaten bij het bestuur. 
 

2. Vaststellen agenda 
  
Voor ligt een agenda voor de jaarvergadering van 2023. De voorzitter vraagt de aanwezige 
leden of zij kunnen instemmen met deze agenda en of er eventueel aanvullende 
agendapunten zijn. Aangezien geen van de aanwezige leden op- of aanmerkingen heeft op de 
agenda wordt deze gewijzigd vast gesteld conform voorstel.  
 

3. Verslag jaarvergadering 2022 
 

Aan de orde is het verslag van de jaarvergadering van 14 april 2022.  
Geen van de aanwezigen heeft  op- of aanmerkingen over de inhoud van beide verslagen 
zodat ze ongewijzigd wordt vastgesteld onder dankzegging aan de samensteller. 
 

4. Jaarverslag 2022 
 

Aan de orde is het jaarverslag 2022. Geen van de aanwezigen heeft op- of aanmerkingen 
zodat het jaarverslag wordt vast gesteld onder dankzegging aan de samensteller. 
 
       5. Financieel verslag 2022 
  
Aan de orde is het financiële jaarverslag 2022. De penningmeester geeft een korte toelichting 
op de voorliggende cijfers.  
De inkomsten uit contributies vertonen al enkele jaren een dalende lijn ten gevolge van het 
sterk teruglopen van het aantal leden. Verwacht mag worden dat die trend zich zal 
voortzetten in de komende jaren. 
Omdat in 2021 weinig tot geen activiteiten hebben plaats gevonden was er over dat jaar 
sprake van een behoorlijk overschot. Van de zijde  van de gemeente is daarover gesteld dat  
De niet bestede subsidie over 2021 in 2022 diende te worden besteed aan 
ontmoetingsactiviteiten. Vandaar een duidelijke afwijking ten aanzien van het begrote bedrag 
voor activiteiten.  
Na deze toelichting heeft geen van de aanwezige leden op- of aanmerkingen en wordt de 
jaarrekening 2022 goedgekeurd onder dankzegging aan de penningmeester. 
 
      6. Verslag Kascontrolecommissie 
  
De kascontrolecommissie, bestaande uit mevrouw P. Van Tuyl-Ooms en de heer B. Theeuwes  
heeft geconstateerd dat de financiële administratie op een duidelijke en goede manier wordt 
gevoerd. De cijfers geven geen aanleiding tot het maken van opmerkingen en daarom 
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spreekt de commissie haar waardering uit voor de penningmeester en stelt voor de 
penningmeester decharge te verlenen. De Algemene ledenvergadering besluit daartoe. 
 
        7. Benoeming leden kascontrolecommissie 
 
De penningmeester geeft aan wat  de taak van de kascontrolecommissie is: controle of het 
bestuur overeenkomstig de geldende regelgeving heeft gehandeld en of de financiële 
gegevens correct zijn. Indien dat het geval is wordt het bestuur gevrijwaard. 
Mevrouw P. van Tuyl en de heer B. Theeuwes stellen zich herkiesbaar en  worden bij 
acclamatie herbenoemd tot lid van de kascontrolecommissie 2023. De heer T. van Esch stelt 
zich als reserve lid beschikbaar. 
 

8. Begroting 2023 
In de begroting 2023 gaat het bestuur er van uit dat er geen sprake zal zijn van een batig 
saldo omdat we weer volop activiteiten kunnen gaan ontwikkelen. Het bestuur wil op dit 
moment nog geen voorstel doen om de contributie te verhogen omdat we vooralsnog kunnen 
interen op ons vermogen. In de nabije toekomst zal een verhoging van de contributie 
mogelijk wel noodzakelijk zijn. 
Na deze toelichting heeft geen van de aanwezige leden op- of aanmerkingen en wordt de 
jaarrekening 2020 goedgekeurd onder dankzegging aan de penningmeester. 
 
         9. (Her)benoeming bestuursleden 
  
Volgens de statuten van onze vereniging worden bestuursleden steeds voor een periode van 
4 jaar benoemd met een maximum van 4 termijnen. Van het huidige bestuur is de 
penningmeester aan het einde van zijn eerste termijn. W. Derks stelt zich herkiesbaar voor 
een volgende termijn van 4 jaar en wordt bij acclamatie herbenoemd. 
 
 10. Rondvraag en sluiting  
 
De voorzitter vraagt of er vanuit de ledenvergadering nog vragen of opmerkingen zijn.  

- Vraag: Hoeveel leden heeft VSO? 
Antwoord: Op dit moment 1340 leden en we constateren dat het aantal leden 
geleidelijk afneemt. Overigens hebben andere afdelingen van KBO Brabant dezelfde 
probleem. 

- Vraag: Wat zijn de oorzaken van deze terugloop en wat doet het bestuur daar aan? 
Antwoord: Probleem is niet simpel en speelt in nagenoeg alle afdelingen van KBO 
Brabant. Veel jongere senioren hebben geen behoefte om lid te worden en zijn prima 
in staat een eigen weg te vinden. Het bestuur heeft steeds aandacht voor dit probleem. 
Ook het aanbod van activiteiten kan een rol spelen bij het bepalen of je lid wordt. 
Belangrijk is in ieder geval een gevarieerd aanbod aan te bieden dat voor veel leden 
interessant genoeg is   

- Vraag: is de terugloop in ledenaantal niet het gevolg van de doorgevoerde 
naamswijziging? 
 Antwoord: Niet onderzocht is of er een verband is. Er waren geluiden dat mensen 
zich niet meer herkenden in de letters van de bond. Mensen willen geen “oudere” meer 
worden genoemd en hebben ook niets meer met de K van Katholiek. 

 
Niets meer aan de orde zijnde bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun inbreng tijdens 
de vergadering, wenst de aanwezigen nog een prettige voortzetting van de middag en sluit 
de vergadering. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 28 maart 2024, 
De voorzitter,                                       de secretaris, 


